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REMA1000 

Vi snakkede om hvad der blev vendt på møde med kommunen. 

Vi blev enige om at vi vil afholde et møde for beboerne i afdelingen, hvor vi fortæller om de kommende 

REMA1000 planer og bestyrelsen & Almenbo samarbejde med REMA1000. 

Vi foreslår den 16/4 eller den 30/4. 

Vi vil stadig have vejledning om hvilken højde på støjhegnet som giver mening. 

Kolonihaverne 

Vi har snakket om mødet med kolonihaverne, vi er positive over at Kasper også er indstillet på at der skal 

ske noget. 

Vi ville gerne have hullet flyttet helt til ned for enden af vejen, men når dette ikke kan lade sig gøre er må vi 

mødes på midten. 

Q-park 

Der er stadig problemer med Q-park, der er flere der har fået parkeringsbøder. Der er flere der har 

problemer med at udstede gæsteparkering i app og på hjemmeside, også enkelte der stadig har problemer 

med at få registeret sig. Vi afholder et møde hvor vi forklarer hvordan det fungere og hvor folk har 

mulighed for at komme ned og få stillet deres spørgsmål. 

Klage ang. Fælleslokalet  

Vi har hørt tilbage fra dem som har klaget over støj fra lokalet, vi har aftalt at vi køre en periode hvor vi 

ligger vægt på at reglerne skal overholdes og der skal skrues ned kl 22 i hverdage og kl 00 i weekender. 

Tjekliste til fælleslokalet 

Der er udarbejdet en tjekliste til efter brug af fælleslokalet, som vi vil forsøge en periode og se om det kan 

løse problemerne vi oplever med rengøring af fælleslokalet. 

Rundgang  

Vi har udarbejdet et revideret rundgangspapir, som sendes til Alexander 


